
HB-møde den 13. november 2023. kl. 19.00 i KH's klubhus 
 

Til stede: Torben Søndergård Nielsen (TSN), René Nielsen (RN), Erik Hansen (EH), Carsten 
Ellegård Thomsen (CET), Kenneth Lauridsen (KL), Kim Svare (KS), Søren Svarrer (SS), Karen 
Sofie Bolm (KSB), Jesper Johansen (JJ) 

 
Afbud: Ronnie Dahl (RD) derfor er Kenneth Lauridsen mødt op 

 

1. Godkendelse af dagsorden, godkendt 
2. Godkendelse af referat fra HB-møde 4. september 2023, godkendt 
3. Godkendelse via mails om køb af stativer og fittings til kran- og beddingspladsen. 

Beslutningen føres til referat, Køb af fittings er godkendt af HB via mail – RN gør 
opmærksom på at den kvalitet de har lavet denne gang, ikke er i orden – TSN er på sagen. 

4. Orientering fra Formanden, julegløgg den 3. december, fællesmøde den 11. december, 
Nytårskur den 7. januar, HB-møde den 10/1, HGF den 22. januar. Konstituerende møde 
den 29. januar. Underskrift af kontrakt vedr. nyt klubhus i YH, årets klubkammerat 2023?, 
forsikringsskade, TSN, der har været afholdt standernedtagning, det var hyggeligt og en 
god dag. Der har været lidt stille ang. Aktivitetsudvalget, og det skyldes at Steen er indgået 
i en forpagtning på grill på Agersø. Steen vil gerne stå for julegløgg og nytårskur – TSN og 
KSB tager en snak med Steen ang. Nytårskuren som skal afholdes i Inderhavnen. TSN og 
JJ står for fællesmødet d. 11 december. TSN oplyser at mødet d. 10 januar 2024 er sidste 
HB-møde inden HGF. I forbindelse med Årets klubkammerat vil TSN snarligt annoncere. 
TSN oplyser at der har været en forsikringsskade på beddingspladsen, hvor der under 
transport af en båd, sker en skade ved påkørsel af en anden båd. HB underskriver kontrakt 
i forbindelse med byggeriet af det nye klubhus i Yderhavnen. CET oplyser at Yderhavnen 
har indført vinterpladser, hvor man bruger samme prisoplæg som i Kanalhavnen – men da 
man ikke har en servicebygning med toiletter, har man valgt kun at opkræve den lave pris. 

5. Orientering fra Hovedkassereren, herunder regnskab og udkast til budget 2024, EH har 
lavet regnskaber og budgetter som bliver gennemgået og godkendt. I forbindelse med 
gennemgang af kranregnskabet, bliver der snakket om at få ordnet arealet omkring og til 
kranen – RN undersøger med entreprenør og vender tilbage med en pris. 

6. Opfølgning på igangværende sager 
1. Status på muligheden for kontraktforlængelse på Ydernæs, herunder muligheden 

for udbygning af beddingspladsen, TSN har løbene været i dialog med kommunen. 
Byrådet har accepteret at få indført en linie i havnens udbudsmateriale, som 
beskriver at der skal tages hensyn til sejlklubber og øvrige aktiviteter på Ydernæs.   

2. Status på sag om at flytte el-skab i KH, EH oplyser at skabet/måleren er flyttet. 
3. Status på at få adgang på hjemmesiden til Instruktion til teleskoplæsseren, RN har 

taget kontakt til Thomas – KS vil også forsøge. TSN spørg til overdækning af 
teleskoplæsseren. 

7. Næste HB-møde den 10. januar 2024 (formøde). Husk fællesmøde den 11. december 
8. Evt., EH oplyser at der er udarbejdet en kontrakt til underskrivelse vedr. lån fra 

Hovedklubben til Yderhavnen i forbindelse med opførelse af nyt klubhus. RN oplyser at der 
er fundet en løsning til håndtering af tunge master i Kanalhavnens masteskur – det kan 
løses ved indkøb af 2 elektriske spil til samlet ca. 4000 kr. HB godkender løsningen og t det 
er hovedkassen der betaler. KS har afholdt møde med ELO som har bygget vores kran, for 
at få en pris på hvad en ombygning af vores kran vil koste, så kranen bliver bedre egnet til 
at håndtere både med master på. 

 Referent Søren Svarrer 

 


